
Bestyrelsesmøde d. 4. maj 2022

Ny bestyrelse efter GF: 
Vi har konsolideret os som Bestyrelse efter generalforsamlingen d. 19. april, der forløb i god 
ro og orden.  
  
Vi fokuserer på følgende emner: 

- Vinduesprojektet 
- Nye dørtelefoner 
- Vedligeholdelsesplan 
- Alment vedligehold 
- Fordeling af lofts- og kælderrum 
- Foreningens økonomi 
- Gårdmiljø 

Vi opfordrer andre andelshavere til at melde sig, hvis I har lyst til at hjælpe til på et af de 
ovenstående emner.  

Vi fortsætter med fast bestyrelsesmøde den første onsdag i måneden og mails vil besvares i 
den forbindelse. 

Køb & salg: 
Nina Bryske Klette flytter ind 30.09.22 og butikken bliver kortvarigt udlejet til hendes veninde 
Ruby. 

Dørtelefoner: 
Husk at I skal være hjemme d. 17. (Åboulevard) og 18. maj (Tømrergade) i forbindelse med 
udskiftning af dørtelefoner. Alternativt kan I lægge en nøgle med en seddel på i postkassen 
hos Patrick (Åboulevard opgangen) eller Amalie (Tømrergade-opgangen). De kan kun lave 
det, hvis de har adgang til alle lejligheder. Såfremt I ikke er hjemme eller lægger en 
nøgle vil der komme en ekstra regning ifm. installation af dørtelefon i jeres lejlighed 
og tjek af det samlede system. Den ekstra regning vil blive pålagt den enkelte 
andelshaver, der ikke formår at være hjemme eller aflevere en nøgle. Der skal være 
adgang hele dagen. 

Tagrender: 
Området duer har endnu engang fyldt tagrenden op med efterladenskaber, så det flyder over 
vand, når det regner. Vi bestiller en ny omgang rens af tagrende.  

Gården: 
Der ligger tit cigaretskodder i gården. Vi vil hermed indskærpe, at der ikke skal kastes 
skodder ud af vinduet eller smide skodder direkte i gården. 

Og husk endelig at bruge resten af gården, herunder de grønne miljøer – vi deler den med 
alle de ejendomme.   


